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COLOFON

REDACTIE:                        
Lène Creemers, Nick 
Egtberts, Anke Hermsen, 
Mieke de Graaff, Erik van den 
Elsen en Wim Cousijn

VORMGEVING:              
Carmen van den Elsen

DRUKWERK:                
Fortrass, Drukkervanderegio.nl

WAAR BESCHIKBAAR?        
De Dorpskrant Overasselt is 
via internet en e-mail gratis 
beschikbaar. Wilt u de krant 
ook via de e-mail? Stuur  uw 
mailadres naar:

   info@overasselt.info

VOLGENDE EDITIE              
De volgende Dorpskrant ligt 
in de week van 25 juni op de 
mat. 

DEADLINE                         
Heeft u kopij voor de 
Dorpskrant? Heel graag! Mail 
uw verhaal vóór 26 mei. 

   redactie@overasselt.info

We behouden ons het recht 
voor de ingezonden artikelen 
in te korten.

ADVERTEREN?                
Tegen aantrekkelijke tarieven 
kunt u uw advertentie in de 
Dorpskrant laten plaatsen. 
Die komt dan zowel in de 
papieren versie als de 
digitale versie.Voor tarieven 
informeert u via: 

   redactie@overasselt.info

NIET ONTVANGEN?

Heeft u de Dorpskrant niet 
ontvangen? Bel naar:

   024-6222110

VAN DE REDACTIE

Op de voorpagina van onze vorige Dorpskrant stonden het 
prinsesje en de prinsen van de carnavalsverenigingen van ons 
dorp. Sommige lezers werden daardoor in verwarring gebracht en 
dachten even dat het een carnavalsblaadje was. Maar het logo 
van Dorpskrant Overasselt gaf duidelijkheid. En toen ze het blad 
opensloegen en de artikelen zagen, was het helemaal duidelijk. 
Allemaal artikelen, het ene nog mooier dan het andere, van 
allerlei verschillende mensen. Sommige artikel zullen meer 
gelezen worden dan andere; het ligt er maar net aan waar je in 
geïnteresseerd bent. Sommigen vinden ‘schuppes elf’ helemaal 
niks, anderen lachen er smakelijk om. Over het artikel van Louis 
Hauptfleisch hoorden we ‘alweer over de oorlog’ tot ‘de oorlog 
moeten we in onze herinnering houden, zodat dat nooit meer 
gebeurt’. Bij het artikel over de vennen wist iemand te melden 
dat de vennen echt niet alleen zo droog staan door het kappen, 
maar dat het ook komt doordat het de laatste jaren zo warm en 
daardoor zo droog geweest is.

Niet alleen staan er in de Dorpskrant artikelen van de redactie, 
maar er worden ook geregeld artikelen ingestuurd door inwoners 
van ons dorp. Wij als redactie zijn niet verantwoordelijk voor die 
inhoud, die is voor rekening van de schrijver.

In dit nummer vindt u ook een artikel over ChatGTP. Wat dit 
computerprogramma al allemaal kan! Antwoord geven op 
vragen, verhalen verzinnen, teksten herschrijven of samenvatten, 
sommen maken, songteksten schrijven, maar ook artikelen 
schrijven. Scholieren en studenten maken er al ijverig gebruik 
van om hun werkstukken en scripties door dit programma te laten 
schrijven. Maar ja, zoals u in het artikel kunt lezen, is en blijft 
het een computerprogramma. Onze artikelen worden nog altijd 
gewoon geschreven door echte mensen! Wij wensen u weer veel 
leesplezier!

ADVERTENTIE

BEDANKT
Nog steeds kunnen we de gedrukte Dorpskrant in ons dorp 
verspreiden. Zonder alle mensen die ons met hun bijdrage 
steunen zouden we dit niet kunnen doen.

Onze hartelijke dank hiervoor.
De redactie
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VELDSCHUUR MAAKT DOORSTART
DOOR NICO AALDERING

Iedereen in ons dorp kent de omgeving van de 
Veldschuur bij de Maas. De afgelopen jaren 
in de zomermaanden op zondag dé plek voor 
ontmoeting en gezelligheid. Met kunst binnen, 
een enkele keer ook buiten en altijd om 15.00 
uur een muzikaal optreden. Altijd anders, steeds 
weer bijzonder. Veel dorpsgenoten hebben 
daarvan genoten. En natuurlijk ook toevallige 
wandelaars en fietsers.

Dit spontane initiatief krijgt een vervolg. Ook 
deze zomer gaan we in diezelfde omgeving een 
plek voor ontmoeting en gezelligheid creëren. 
Niet op de dijk maar in het weiland waar eerder 
de drukbezochte Maasmarkt was. Elke zondag 
van 12.00 tot 18.00 uur. Voor elkaar en met 
elkaar. Vrij toegankelijk voor iedereen.

Op zondag 28 mei (1e Pinksterdag) gaan we 
om 12.00 uur. van start. Niet met het normale 
wekelijkse programma maar met iets extra’s. 
In de vorm van een klein festival treden die 
dag maar liefst drie bandjes en een dansgroep 
op. ‘Mannen in de war’ doen de aftrap om 
13.00 uur, gevolgd door ‘Fling’ om 15.00 uur 
en ‘Acoustic Monkeys’ zorgen vanaf 17.00 uur 
voor een spetterende finale. Om het geheel een 
extra gezellig zomers karakter te geven kunnen 
bezoekers via café-restaurant de Zon een 
picknickmand met inhoud bestellen. Informatie 
over het bestellen van een picknickmand kunt 
u binnenkort vinden op de website van café-
restaurant de Zon, https://www.dezonoverasselt.
nl/. Tot dan!

FOTO BART NIJS VELDSCHUUR
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CRIMINALITEIT IN HET BUITENGEBIED VAN OVERASSELT
DOOR ERIK VAN DEN ELSEN

Daar ploft een bekende brief in de brievenbus: 
‘Aan de bewoner(s) / gebruiker(s) van …….’. 
Van de gemeente Heumen. Wat zal het zijn? 
Bomenkap? Aanleg verkeersdrempels? Of toch 
een rotonde bij de kerk! Nee, het onderwerp is 
‘Veilig buitengebied’. Het begint met: ‘Landelijk 
krijgt de politie in toenemende mate signalen 
over criminele activiteiten in het buitengebied’. 
Ah, criminaliteit dus en ja, wij wonen net in het 
buitengebied. De strekking van de brief is dat 
de gemeente samen met ons, bewoners van 
Overasselt, een vuist wil maken tegen criminele 
activiteiten in ons buitengebied.

Wij wonen nu iets meer dan twee jaar in 
Overasselt en druggerelateerde criminaliteit was 
ons al opgevallen. Toen wij twee en een half 
jaar geleden op zoek waren naar een boerderij, 
viel onze aandacht op een toen te koop staande 
boerderij aan de Ewijksestraat. Op zich een leuk 
pand, met een mooie lap grond erbij, bouwjaar 
1920. Toen wij het gingen bezichtigen viel ons 
op dat bij de buren het terrein en het huis waren 
afgesloten, voorzien van politielinten met het 
verzoek daar weg te blijven.

Toen we uitzochten wat daar aan de hand was, 
vonden we op internet het volgende. Op 31 juli 
2019 brak een uitslaande brand uit in een van 
de schuren achter op het erf van een autobedrijf 
aan de Ewijksestraat. Omwonenden hadden 
knallen gehoord, waarna de vlammen uit het 
pand sloegen. Toen brandweer en politie ter 
plaatse kwamen, ontdekten ze dat de oorzaak 
lag in een drugslab verborgen in containers. 
Gelukkig kon de brandweer het vuur snel 
blussen en er zouden geen schadelijke stoffen 
zijn vrijgekomen. De Landelijke Facilitaire 
Ontmanteling (LFO) kwam ter plaatse en startte 
een onderzoek naar het drugslab. Op het terrein 
waren ook mogelijkheden om paarden te stallen 
en de eigenaren van de paarden gaven aan nooit 
iets gemerkt te hebben.

En nu komt de gemeente met een brief om 
de bevolking van Overasselt te mobiliseren 
om samen de toenemende criminaliteit in ons 
buitengebied terug te dringen Maar hoe erg 
is het dan gesteld met de criminaliteit in ons 
buitengebied? We zijn er in gedoken en hebben 
een aantal opmerkelijke zaken gevonden, 
rondom drugslabs en hennepkwekerijen die zich 

in Overasselt voorgedaan hebben de afgelopen 
jaren.

10 januari 2014. In Overasselt werd een grote 
hennepkwekerij opgerold. In een woning aan de 
Valkstraat stonden ruim 800 planten. De politie 
kwam de kwekerij op het spoor na een melding. 
Twee personen die in het huis aanwezig waren, 
werden aangehouden op verdenking van het 
overtreden van de Opiumwet. Het ging om een 
man van 45 uit Breda en een 41-jarige inwoner 
van Nieuwkoop.

28 november 2017. Twee mannen en een 
vrouw werden door de politie aangehouden na 
de vondst van een wietplantage in een huis in 
Overasselt. In de kwekerij stonden volgens de 
politie 158 planten. De benodigde stroom werd 
afgetapt.

13 oktober 2018. Die avond startte een reeks 
gebeurtenissen in Nijmegen en omgeving. 
In Nijmegen vond de politie een busje met 
drugsafval. De politie kon letterlijk een spoor van 
chemische stoffen volgen, van negen kilometer 
lang naar Overasselt. Helaas kon men niet 
achterhalen wie hier verantwoordelijk voor was.

19 december 2019. De politie deed onderzoek 
naar een drugslab en een hennepkwekerij 
aan de Rotsestraat in Overasselt, nadat twee 
dagen eerder in het pand 125 kilo illegaal 
vuurwerk was aangetroffen. Bij de doorzoeking 
werden ruim 300 planten aangetroffen in 
een kwekerij en een drugslab waar mogelijk 
synthetische drugs werden geproduceerd. Een 
gespecialiseerd bedrijf werd ingezet om het 
vuurwerk af te voeren. Twee mannen (33 en 
59 jaar) werden aangehouden. Het Landelijke 
Faciliteit Ontmanteling, (LFO), heeft op locatie 
sporenonderzoek gedaan en het lab ontmanteld.

En onlangs weer, op 31 januari 2023, groots 
in het regionale nieuws. Een grote politie-
inval met pantservoertuig in Overasselt. Bij 
een boerderij aan de Parksesteeg had de 
politie een drugslab ontmanteld. De bewoners 
van de boerderij, een man (54) en een vrouw 
(40), werden aangehouden. Het drugslab dat 
werd ontmanteld, was ‘groot en zeer actief’. 
Er werd MDMA - de werkzame stof van xtc - 
geproduceerd, zo meldde de politie.
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Maar hoe verhoudt zich dat tot de rest van 
Nederland? In 2021 werden in heel Nederland 
93 locaties ontdekt waar synthetische drugs, 
heroïne of cocaïne werd geproduceerd of 
verwerkt. Op driekwart van die locaties werden 
drugs als (meth)amfetamine en MDMA gemaakt. 
In onze provincie werden negen van die labs 
ontmanteld. Alleen in Brabant en Limburg 
werden er meer ontmanteld. Sinds 2019 zijn er 
bij ons al drie drugslabs ontmanteld, dat is in 
verhouding tot de rest van Nederland dus best 
veel!

Ja, genoeg gebeurtenissen voor Overasselt 
om de hulp van de inwoners in te roepen 
om verdachte activiteiten te melden. De 
gemeente Heumen wil deze ‘ondermijnende 
criminaliteit’ samen met politie, het waterschap, 
natuurverenigingen en de inwoners van 
Overasselt in het buitengebied tegengaan. Op 
maandag 27 maart heeft de gemeente daarom 
samen met het Platform Veilig Ondernemen 
Oost Nederland een ‘Alert’- avond georganiseerd 
in het Verenigingsgebouw. Helaas net na de 
deadline van onze Dorpskrant, dus wat daar 
uit gekomen is berichten wij u in een volgende 
editie van deze krant.

MOLENAARS GESLAAGD!
Op 13 maart 2023 zijn de eerste twee molenaars, die in opleiding waren op molen Zeldenrust in 
Overasselt, geslaagd voor hun certificaat van molenaar bij De Hollandsche Molen. Na ± twee jaar 
opleiding (met verstoring door corona) en regelmatig draaien op de Zeldenrust in Overasselt, de 
Joannusmolen in Heumen en de Sint Annamolen in Nijmegen, hebben beiden met succes hun 
examen met goed gevolg afgelegd! Op molen de Haar in Beuningen moesten Henk Vinkers en Ron 
Smit laten zien dat zij verantwoord met molens om kunnen gaan, alvorens zij hun welverdiende 
speld en certificaat van molenaar in ontvangst mochten nemen.

Het molenaars team is blij dat we weer een aanvulling hebben op ons groepje en hopen dat onze 
collega molenaars veel draaiplezier zullen beleven op de molen(s).

DOOR NICO VAN DEN BROEK
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DE GEMEENTERAAD OP BEZOEK
DOOR MIEKE DE GRAAFF

Op initiatief van de gemeenteraad vond 
donderdagavond 23 maart een ontmoeting 
plaats met een afvaardiging van de inwoners 
van Overasselt. Om de gesprekken overzichtelijk 
te houden had het Dorpsplatform (DPO) 35 
mensen uit het verenigingsleven van ons dorp 
uitgenodigd.

Van de gemeenteraad waren de fracties van 
DGH (6), Kiezers Club (1), Groen Links (2), 
D66 (2) en PvdA (1) aanwezig, met enkele 
commissieleden en de griffier. Op uitnodiging van 
het DPO trad Ben Peters, voormalig wethouder 
van Grave en nu raadslid in Land van Cuijk, op 
als voorzitter. Het DPO en de gemeenteraad 
hadden elk 2 gespreksonderwerpen ingebracht. 
Het DPO wilde met de gemeenteraad praten 
over subsidies en over wonen. Dit laatste met de 
nadruk op het plan Zilverberg. De gemeenteraad 
zette verkeersveiligheid en recreatie en toerisme 
op de agenda.

Subsidiebeleid
Men was blij dat de huidige coalitie de 
bezuinigingen op een aantal subsidies heeft 
teruggedraaid. Ook de contacten met de 
gemeente worden als prettig en toegankelijk 
ervaren. Maar er is veel onduidelijkheid over het 
beleid. Aan welke criteria moet je voldoen om 
subsidie te krijgen? Waar liggen de prioriteiten? 
Wat is belangrijker, de ontwikkeling van 
kinderen in bijvoorbeeld muziek en sport, of 
een buurtbarbecue? Alle kosten stijgen en het 
is voor ouders vaak niet meer te betalen. Vanuit 
de raad wordt gewezen op de ‘Heumenpas’ die 
voor de laagste inkomens de contributies van 
verenigingen vergoedt. Ook de ‘Vonkjes’ en 
subsidie voor ‘Evenementen’ worden genoemd. 
Deze vormen van subsidie zijn echter niet 
structureel. De conclusie is dat een overzichtelijk 
beleid met duidelijke criteria en prioriteiten moet 
worden uitgewerkt. Met bijzondere aandacht voor 
de ontwikkelingsmogelijkheden van de jeugd.

Plan Zilverberg
De behoefte aan woningen in Overasselt is 
groot. Daarom werd door velen hoopvol op de 
uitvoering van het plan Zilverberg gewacht. 
Het inspraaktraject van dit bouwplan was 
voorbeeldig. Nu het plan echter stagneert blijft 
de gemeente stil. Van de communicatie met de 
‘meedenkgroep’ is niets meer over. Onbegrip 
en onwetendheid bij de belanghebbenden 
leiden niet alleen tot frustratie, maar ook tot 

ongewenste denkbeelden en vooral ook tot 
een groeiend wantrouwen in de gemeentelijke 
overheid. De gemeenteraad zegt toe het 
college hierop aan te spreken en op te roepen 
tot heropening van de communicatie rond het 
plan. Op de vraag hoe de gemeenteraad zou 
staan tegenover een particulier initiatief om in 
Overasselt een eigen woningbouwcorporatie op 
te richten, werd raads-breed positief gereageerd. 
Basisschool De Zilverberg is na 50 jaar aan een 
nieuw gebouw toe. Er is een wensenlijst van 
functies die in een nieuw schoolgebouw bijeen 
kunnen worden gebracht. Een grote wens is 
de nabijheid van de sporthal. Wordt de nieuwe 
school daar gebouwd dan komt er een mooie 
bouwlocatie in het centrum van Overasselt vrij.

Verkeersveiligheid
De gemeenteraad is benieuwd naar de 
bevindingen van het dorp rond de provinciale 
weg N 846. Het college heeft onderzoek laten 
doen naar de verkeersveiligheid in de buurt 
van de Plus-supermarkt en zal dit binnenkort 
met het DPO bespreken. De combinatie van 
auto’s, vracht- en landbouwverkeer en fietsers 
maakt deze weg onveilig, m.n. voor fietsers. Het 
snelheidsregime moet worden aangepast. Er 
wordt een oproep gedaan aan de gemeenteraad 
om dit onder de aandacht van de provincie te 
brengen. De bezorgdheid van de aanwezigen 
betreft echter een veel breder gebied dan alleen 
de Hoogstraat en de Schoonenburgseweg. Er 
zijn veel meer straten in ons dorp die veiliger 
ingericht zouden moeten worden. Bovendien zal 
door woningbouw het verkeer ook toenemen. 
Dit vraagt om een integrale visie voor het 
hele dorp, waarin alle belangrijke functies, 
zoals woningbouw en verkeersstromen, zijn 
opgenomen.
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Recreatie en toerisme
De gemeenteraad vraagt zich af wat er met de 
activiteiten in De Veldschuur gebeurt nu deze 
is verkocht. Deze para-commerciële activiteiten 
zullen op het weiland naast De Veldschuur 
worden voortgezet. Het zou mooi zijn als er bij 
de veerstoep een aanlegsteiger zou komen voor 
passerende waterrecreanten, die dan ook van 
de muziek kunnen genieten. Ook is er de wens 
om zondags een pontje te laten varen tussen 
Overasselt en Gassel. Hiervoor is geld nodig van 
de gemeenten aan beide zijden van de Maas. 
Voorzitter Ben Peters neemt deze vraag mee 
naar zijn eigen gemeenteraad aan de overkant. 
Ook het strandje aan de Maas, onderdeel van 
het dorpsplan, blijft op het wensenlijstje. De 

gemeenteraad wordt gevraagd contact op te 
nemen met Rijkswaterstaat om deze wensen 
uitvoerbaar te maken.

De voorzitter sluit de bijeenkomst en wordt door 
Leo Jansen (DGH) ,namens de gemeenteraad, 
bedankt. Namens het DPO nodigt Hennie van 
Lin alle aanwezigen uit voor een drankje en 
een hapje aan de bar. Daar is gelegenheid 
om nog informeel met elkaar verder te praten. 
De aanwezigen hebben het gesprek met de 
gemeenteraad en de vorm waarin het DPO dit 
heeft georganiseerd als prettig ervaren. Deze 
vorm van samenspraak is zeker voor herhaling 
vatbaar.

DODENHERDENKING 2023
DOOR FEMKE RUTTEN - GEMEENTE HEUMEN

Dit jaar start de jaarlijkse Dodenherdenking 
op donderdag 4 mei om 18.30 uur in de 
kerk in Nederasselt. We herdenken hier alle 
slachtoffers van oorlog en geweld. Aansluitend 
is er een stille tocht naar het oorlogsmonument 
aan de Schoonenburgseweg in Overasselt. 
Burgemeester Joerie Minses is bij de herdenking 
aanwezig. Alle inwoners van onze gemeente zijn 
van harte welkom om aan te sluiten. 

De herdenking wordt dit jaar vanuit Nederasselt 
georganiseerd. De kerk (Heilige Antonius Abt 
Kerk) is gelegen aan Kerklaantje 8. Bij het 
oorlogsmonument aan de Schoonenburgseweg 
houdt burgemeester Minses een toespraak. Ook 
worden er gedichten voorgedragen en bloemen 
gelegd.
 

Slechter ter been?
Bent u niet in staat om aan de stille wandeltocht 
naar het monument deel te nemen? U kunt 
ook rechtstreeks naar de plek gaan waar de 
herdenking plaatsvindt. Er staan uiteraard 
stoelen bij de herdenkingsplek.

Na afloop van de herdenking is er een 
mogelijkheid om na te praten in dorpshuis ‘Ons 
Huis’, Kerklaantje 17 in Nederasselt.

Extra reistijd
Moet u donderdag 4 mei met de auto door 
Overasselt of Nederasselt? Vanwege de 
stille tocht wordt u tussen 19.00 en 21.00 uur 
omgeleid. Op de pagina: www.heumen.nl/
wegwerkzaamheden leest u over de afsluiting 
van de N271. Door de omleiding bent u wellicht 
langer onderweg.
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OVER ÓNZE HUISARTSENPRAKTIJK OVERASSELT
DOOR WIM COUSIJN

Het lijkt alsof huisarts Bart Kuijper chronisch 
last heeft van een goed humeur. Je treft hem 
bijna altijd goedgemutst, ontspannen en 
geïnteresseerd aan. Hij werkt dan ook in een 
leuk team van maar liefst 13 mensen én hij werkt 
in Overasselt! Ze vinden daar dat ze maar boffen 
met ons, Overasseltenaren. Bart heeft soms 
wel eens de indruk dat die Overasseltenaren 
ook zorg voor dat team van assistenten, 
praktijkondersteuners en huisartsen hebben: zo 
voelen ze dat.

Bart is samen met Margriet Nolet praktijkhouder. 
Margriet is dat al sinds 1999, na opgeleid 
te zijn door Jo Vorstenbosch, bij heel veel 
dorpsgenoten goed bekend. Huisarts Rob 
Dijkstra (eveneens door Jo ingewijd in de 
geheimen van het vak) werkte er ook toen in 
2013 Bart in dienst kwam. Toen Rob vertrok 
zijn Bart en Margriet dus samen verder gegaan. 
De praktijk groeide en bloeide en er moesten 
nóg twee parttime huisartsen bij: Marianne 
Schoevers en Marloes Rongen. En er volgden 
ook nog zogenaamde praktijk-ondersteuners: 
eentje voor chronische zorg (zoals diabetes) 
en twee voor psychische zorg. Een belangrijke 
aanvulling!

Het aantal spreekkamers werd met een 
verbouwing op vijf gebracht. Ook de digitalisering 
deed zijn intrede. Hoewel Bart toch echt een 
mensen-mens is, kan die digitalisering hem 
niet snel genoeg gaan: er zitten zowel voor 
het team als voor de patiënten echt voordelen 
aan. Eén op de vijf patiënten heeft inmiddels 

een account aangemaakt en daarmee loopt 
‘Overasselt’ in de regio behoorlijk voorop. Met 
zo’n account (een soort lidmaatschap) kun 
je zelf afspraken inplannen, je eigen dossier 
inzien, herhaalrecepten aanvragen en via veilig 
e-mailen vragen aan de huisarts stellen en die 
beantwoord krijgen. Het team is zich bewust 
van het feit dat het dorp een behoorlijk hoge 
gemiddelde leeftijd kent. Er wordt dan ook echt 
geïnvesteerd in kennis en kunde op het terrein 
van de ouderenzorg.

Nu lees je in de krant dat de Nederlandse 
huisartsen het behoorlijk moeilijk hebben: niet 
voor niets stonden zij laatst op het Malieveld met 
spandoeken te protesteren tegen de werkdruk. 
Gevraagd naar hoe dat dan in de Overasseltse 
praktijk is, laat Bart weten dat het weliswaar hard 
werken is maar dat er geen sprake is van een 
onhoudbare zaak. Wél betreurt hij het dat de 
wachttijden (als je je ‘eigen’ huisarts wil spreken) 
zijn opgelopen van 3 dagen (10 jaar geleden) 
tot soms wel meer dan een week. En gelukkig is 
er in Overasselt (in tegenstelling tot in sommige 
steden) geen sprake van toenemende agressie. 
“Integendeel: als hier soms ‘vreemde’ invallers 
komen werken, verbazen die zich steevast over 
de vriendelijkheid van de mensen: met geduld en 
begrip voor de omstandigheden”, aldus dokter 
Bart. En waar sommige plattelandspraktijken 
(zo lees je in de krant) het moeilijk hebben (als 
gevolg van personeelstekort) en dreigen te 
sluiten, is hier in de verste verte geen sprake 
van.

Interview met Bart Kuijper

HUISARTSEN BART KUIJPER EN MARGRIET NOLET
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DOOR ELLY JOOSTEN

Onze medewerkers van Malderburch worden 
dagelijks ondersteund door zo’n 150 vrijwilligers. 
Deze steun is onmisbaar. Vrijwilligers brengen 
de buitenwereld binnen. Daar waar medewerkers 
in de zorg de handen vol hebben aan de 
professionele ouderenzorg, bieden vrijwilligers 
iets extra’s als het gaat om tijd en aandacht en 
dragen zij bij aan de kwaliteit van leven van 
onze cliënten. Wat ons betreft zit ‘m dat vooral 
in de ‘normale’ dingen. Zoals koffie inschenken, 
een eindje wandelen, een stukje fietsen op de 
DUO fiets, boodschappen doen of een spelletje 
spelen.

Malderburch is voortdurend op zoek naar nieuwe 
vrijwilligers. Maar met name in Overasselt 

kunnen wij vrijwilligers op dit moment heel 
goed gebruiken. Bij de dagbesteding op 
locatie de Buurderij of ter ondersteuning op de 
zorgwoningen de Lage Hof. Een uurtje per week 
maakt al verschil, maar ook flexibele inzet is 
mogelijk. De locatie in Overasselt is uniek door 
de kleinschaligheid, het gezellige museum en 
horeca en natuurlijk de prachtige omgeving.

Mocht je interesse hebben of nog vragen hebben 
schroom dan niet om vrijblijvend contact op te 
nemen met Elly Joosten, vrijwilliger coördinator 
bij Malderburch. Tel: 06-30564022 bereikbaar 
op dinsdag, woensdag, donderdag. Of mail naar 
elly.joosten@malderburch.nl.

De Covid-pandemie lijkt op z’n retour te zijn, 
maar de afgelopen twee jaren vroegen het 
uiterste aan flexibiliteit: het team deed écht z’n 
best om die pandemie zorgvuldig het hoofd 
te bieden, maar men voelde zich soms wel 
‘speelbal van de politiek’. En dat is naar de 
mensen in Overasselt niet altijd even makkelijk 
geweest. Hoewel mensen soms wel geïrriteerd 
waren rondom de gang van zaken rond de 
vaccinaties en er soms sprake van onbegrip was, 
overheerste vooral wederzijds begrip.

Als dokter Bart terugkijkt en zich realiseert dat 
hij de idealen die hij aan het begin had wat heeft 
moeten aanpassen, kijkt hij wat serieuzer: zo 
vindt hij het lastig om te zien dat de wachttijden 
zijn opgelopen. Maar het goede nieuws is dat de 
assistenten zich steeds meer ontwikkelen als de 
‘verlengde arm’ van de huisarts: “Zij nemen de 
huisartsen echt werk uit handen en dat is voor 
zowel hen als voor de artsen heel erg prettig! 
En dát aspect, naast de sfeer binnen het team 

en met onze patiënten, maken het werken in de 
Overasseltse huisartsenpraktijk tot een waar 
genoegen, ondanks dat we hier natuurlijk te 
maken hebben met veel verdriet en pijn, en ja, 
ook met de dood…”

Gevraagd naar de speerpunten voor de komende 
tijd noemt Bart er twee: zorgen dat die digitale 
zorgverlening op een goede, menselijke en 
nabije manier zich verder ontwikkelt. “Daarnaast 
blijft het zaak om als praktijk ons verder te 
specialiseren als kundig in de zorg voor ouderen, 
samen met andere partijen zoals de thuiszorg, 
Gemeente en de apotheek. En wat we met 
kracht blijven voortzetten is wat in de tijd van Jo 
Vorstenbosch is ingezet: dat we een praktijk zijn 
waar we náást de mensen uit het dorp staan.”

Dit is een eerste artikel over de huisartsenpraktijk 
in ons dorp. In de toekomst kunnen we vaker wat 
bijdragen hierover verwachten, bijvoorbeeld van 
Margriet Nolet, collega-praktijkhouder van Bart.

MALDERBURCH ZOEKT VRIJWILLIGERS
Voor locatie Overasselt, flexibele inzet mogelijk
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Laatst was ik bij het prachtige optreden van Nico Dijkshoorn in ons eigen Verenigingsgebouw. 
Tijdens de afterparty, ik noem het altijd ‘evaluatie’ omdat ik niet van party’s hou, speelde Alex het 
nummer Bad Bad Leroy Brown. Thuisgekomen zetten ik weer eens een plaat van Jim Croce op. 
Het was meteen weer 1973, op bed in de verpleegsterflat van het Elisabeths Gasthuis in Arnhem, 
luisterend naar ‘I Have To Say I Love You In Song’. Vrienden zeiden wel eens “Nico, je zegt meer 
over jezelf met muziek dan met woorden”, misschien wel.. Soms kunnen muzikanten het beter en 
mooier verwoorden dan jezelf. Zoals in het ‘The Hard Way Every Time’. …Cause I’ve had my share 
of broken dreams, and more than a couple of falls, and in chasin’ what I thought were moonbeams, I 
have run into a couple of walls….. eindigend met ‘When I look at myself today, wouldn’t have done it 
any other way’.

Wim Cousijn, van de redactie van de Dorpskrant, vroeg me laatst ‘Wanneer komt Jim Croce aan de 
beurt?’ Zou hij hetzelfde hebben… dat muziek beter kan verwoorden wat je voelt en denkt dan je dat 
zelf kunt?

De carrière van Jim was kort, 3 jaar, overleden door een vliegtuigcrash in ‘73, net voordat hij echt 
doorbrak met liedjes als, Time in a Bottle, Lover’s Cross, Workin’ at the Car Wash Blues’ en de 
eerder genoemde Bad Bad Leroy Brown, overigens geweldig gecoverd door niemand minder dan ‘Ol’ 
Blue Eyes’ Frank Sinatra. Nee, Jim we vergeten je niet, je liedjes zijn tijdloos.

VERGETEN MUZIEK 
DOOR NICO AALDERING
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TERUG NAAR DE TIJD VAN TOEN
DOOR RIEKY DUIGHUISEN

Graag wil ik jullie informeren over een nieuw 
activiteit genaamd ‘Terug naar de tijd van 
toen’ in combinatie met twee keer een bingo. 
Het doel van deze activiteit is om mensen bij 
elkaar te brengen, eenzaamheid tegen te gaan 
en samen te verbinden. We streven naar een 
laagdrempelige en open cultuur, zodat iedereen 
welkom is om mee te doen en zijn of haar 
verhaal te delen. De activiteit wordt gesteund 
door de huisartsen en medewerkers van het 
Verengingsgebouw, omdat we samen oog 
hebben voor gezondheid en welzijn.

De activiteiten vinden plaats op maandag-
middag van 14.00 tot 16.00 uur in het 
Verenigingsgebouw. We starten met een bingo. 
De week erna zal er een activiteit plaatsvinden 
die gerelateerd is aan ‘Terug naar de tijd van 
toen’. De derde week is er weer een bingo. 
Daarnaast zal er ook één maandag per maand 
geen activiteit plaatsvinden. We willen dat deze 
activiteiten voor iedereen toegankelijk zijn, ook 
voor mantelzorgers of familieleden die graag 
samen met hun naaste willen deelnemen. De 

bedoeling is dat we dit ook doorzetten in de 
zomer, omdat er dan vaak mensen in de naaste 
omgeving op vakantie gaan. De ruimte waar de 
activiteiten plaatsvinden zal worden aangekleed 
met oude spullen om herinneringen op te roepen 
en de sfeer te verhogen. De activiteit zal hierop 
worden aangepast, zodat er een leuke en 
nostalgische middag ontstaat. We willen graag 
dat deze middagen nieuwe en verrassende 
activiteiten bevatten, zodat iedereen elke keer 
iets nieuws kan ontdekken en beleven.

Er is geen lidmaatschap vereist. Niets hoeft, 
iedereen is van harte welkom om gewoon te 
genieten van de gezelligheid en het samenzijn. 
We willen benadrukken dat deze activiteiten niet 
alleen voor ouderen uit Overasselt zijn bedoeld, 
ook andere dorpsgenoten van de gemeente zijn 
van harte welkom. We hopen jullie te mogen 
verwelkomen op onze maandagmiddagen.

24 april  Bingo
1 mei   Geen activiteit
8 mei   Bingo
15 mei  Terug naar de tijd van toen
22 mei  Bingo
29 mei  Geen activiteit (2 de pinksterdag)

Voor volgende activiteiten zie de dorpskalender 
op www.overasselt.info. 

Mocht je nog vragen hebben neem dan contact 
met mij op via rieky2@hotmail.com. 

Vrijwilligers die mee willen helpen zijn welkom!
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ZINGEN IS GEZOND - DE KOREN VAN OVERASSELT
DOOR MIEKE DE GRAAFF

Zingen is gezond. Je wordt er vrolijk van, je 
traint je longen en, zoals professor Erik Scherder 
beschrijft in zijn boek ‘Singing in the brain’, 
zingen is belangrijk voor de ontwikkeling en het 
in stand houden van onze hersenfunctie. Daarbij 
is zingen in een koor ook nog belangrijk voor 
je sociale leven. Wie in een koor wil zingen, of 
ernaar wil luisteren, heeft in Overasselt keuze 
genoeg.

Het St. Caeciliakoor
Veruit het oudste koor in ons dorp is het kerkkoor 
St. Caecilia. Het werd opgericht in 1891 als een 
mannenkoor. In 1964 werd een vrouwenkoor 
opgericht. De dames zongen boven op het koor 
bij het kerkorgel en de mannen beneden in de 
kerk. Een jaar of twintig geleden zijn beide koren 
samengevoegd en als één koor hebben zij in 
1991 het honderdjarig bestaan gevierd.

Het aantal leden is in de loop der jaren helaas 
wel afgenomen. Gebrek aan jonge aanwas, 
corona en het teruglopende kerkbezoek 
zijn hiervan de belangrijkste oorzaken. Een 
belangrijk houvast voor de meeste koorleden 
die zijn gebleven is toch het sociale, gezellige 
en verbindende karakter van dit koor. Het St. 
Caeciliakoor repeteert één keer in de 14 dagen 
op donderdagavond van 19.30 tot 21.30 uur in 
het Verenigingsgebouw. De zondag na deze 
repetitie wordt er gezongen tijdens de mis in de 
kerk. Ook bij uitvaarten in de kerk en bijzondere 
vieringen luistert het koor van St. Caecilia de 
kerkdienst op.

Guus Kuijs was 50 jaar lang dirigent van dit 
koor. Een prestatie die wel vermeld mag worden. 
Sinds kort dirigeert Frans Vodegel het St. 
Caeciliakoor. Toetsenist is Henk van Elferen. Wie 
bij St. Caecilia wil zingen kan zich aanmelden bij 
Anke Hermsen, tel. 06-44398142.

VIERING 100-JARIG BESTAAN VAN ST. CAECILIA IN 1991

ST. CAECILIAKOOR RECENT
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POPKOOR SPLENDID

Popkoor Splendid
Tot het begin van deze eeuw konden zanglustige 
jongeren in ons dorp terecht bij jongerenkoor 
Just-us. Toen zich daar steeds minder jongeren 
bijvoegden en er ambitie was om vooral buiten 
de kerk op te treden, besloot men in 2006 het 
koor te hervormen tot het volwassen popkoor 
Splendid. Dit koor richt zich vooral op actuele 
popmuziek. Elke woensdagavond repeteren de 
leden van het koor in het Verenigingsgebouw 
van 20.00 tot 22.00 uur. Het koor staat o.l.v. 
dirigent Leon Eijsbouts en wordt begeleid door 
toetsenist Arno Boer. Bij Splendid wordt vier-
stemmig gezongen en soms ook zes-stemmig. 
Dat maakt het dynamisch en uitdagend.

Om de vier à vijf jaar geeft Splendid een groot 
avondvullend concert. Het eerstvolgende staat 
gepland in het voorjaar van 2025. In april van dit 
jaar gaat het koor een bijzondere samenwerking 
aan met café De Zon onder de titel ‘Splendid 
Colors’. Een culinair-muzikale avond waarbij De 
Zon voor het diner zorgt en Splendid voor de 
muzikale omlijsting. Op 4 juni treedt Splendid op 
tijdens het muziekfestival ‘Nijmegen Klinkt’.
Splendid bestaat op dit moment uit ongeveer 
35 leden. Wil je hier graag deel van uitmaken, 
meld je dan aan bij Dieke Theunissen-Vink, tel. 
06-54928439 of via www.splendid.nu. Op deze 
website vind je meer informatie over Splendid.

Overasselts koor Engsele
In Overasselt was er, naast vocale 
hoogstandjes, op enig moment ook behoefte 
aan wat minder ingewikkelde zang. Zo ontstond 
in maart 2012 Overasselts koor Engsele. 
Dat zingen voor velen een leuke bezigheid 
is, bleek wel uit de snelle groei van het koor. 
Het repertoire bestond aanvankelijk vooral 
uit smartlappen, maar al snel werden deze 
aangevulde met evergreens. Overigens is 
‘engsele’ een Overasselts dialectwoord voor 
‘uiteindelijk’. Engsele repeteert eens in de twee 
weken op zondagavond van 19.30 tot 21.30 uur 
in het Verenigingsgebouw onder de bezielende 
leiding van Emiel Hoefnagel. Het grootste deel 
van het repertoire wordt vierstemmig gezongen.

Naast de mooie kerstnummers, die Engsele in 
december ten gehore bracht samen met het 
klarinetensemble Mooi van Hout, worden vooral 
evergreens ingestudeerd. Tijdens optredens in 
verpleeghuizen, zoals De Weegbree in Wijchen, 
komen de smartlappen nog goed van pas. 
Engsele treedt op 4 juni van 14.15 tot 14.45.00 
uur op in de St. Stevenskerk in Nijmegen tijdens 
het muziekfestival ‘Nijmegen Klinkt’. Het koor 
bestaat op dit moment uit ongeveer 42 leden. 
Wil je graag bij Engsele zingen, dan kun je je 
aanmelden bij Loes Kromhout, tel. 06-47778585.

OVERASSELTS KOOR ENGSELE
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GEMENGD VOCAAL EEN VOOR TWAALF

REPETITIE ENSEMBLE INTERVALLI

Gemengd Vocaal Een voor Twaalf
Een bijzonder vocaal ensemble dat op 
zondagavond in het Verenigingsgebouw 
repeteert is Een voor Twaalf, opgericht in 2009. 
Een gemengd koor bestaande uit zes vrouwen, 
zes mannen en één dirigent. Aan dit aantal 
valt niet te tornen. Zij brengen een klassiek 
geschoold repertoire van hedendaagse serieuze 
muziek, gecombineerd met oude muziek uit de 
vijftiende en zestiende eeuw. Er wordt à capella 
gezongen. Het eerstvolgende concert van Een 
voor Twaalf zal plaatsvinden op 24 juni in de 
Dennenstraatkerk te Nijmegen en op 25 juni in 
de Antonius Abtkerk in Overasselt. Het draagt 
de titel ‘Rondje Noordzee’ en staat onder leiding 
van Lou van Cleynenbreugel.

Gemengd Vocaal Een voor Twaalf repeteert 
twee keer per maand van 19.15 tot 21.45 uur 
en geeft twee keer per jaar twee concerten, bij 
voorkeur één in Overasselt en één in Nijmegen. 
Tijdens een optreden wordt de zang meestal 
afgewisseld met een instrumentaal intermezzo. 
Voor meer informatie over Gemengd Vocaal 
Een voor Twaalf kan men terecht bij Jan 
Hein Egbers, tel. 06-30691766 of op www.
eenvoortwaalf.nl. Wilt u op de hoogte gehouden 
worden van de concerten, stuur dan een mail 
naar gveenvoortwaalf@gmail.com.

Ensemble Intervalli
Een bijzonder zangensemble dat vermeld 

moet worden is Intervalli. In 2008 richtte de 
Vlaamse Overasseltenaar Erik Dyckhoff (1942-
2022) Intervalli op en organiseerde onder 
deze vlag (naast exposities hedendaagse 
kunst) workshops Oude Muziek in de Morvan 
(Frankrijk). De werkweken waren bedoeld voor 
getalenteerde amateurs en preprofessionele 
zangers, steeds onder leiding van een 
professionele docent of dirigent. De in te 
studeren zang is doorgaans meerstemmig 
(polyfonisch), afkomstig van componisten uit 
de periode van de middeleeuwen, renaissance 
en barok. Menig dorpsgenoot kent Ensemble 
Intervalli van de uitvoeringen in het NH Kerkje 
tijdens het festival ‘Maasvensters’. Een recent 
optreden van het koor was bij de laatste Open 
Monumentendag op 11 september 2022.

Momenteel studeert Ensemble Intervalli, 
onder leiding van de inmiddels vaste dirigente 
Marianne Salden, ‘Upon the Chant’ in. Bij dit 
project zijn meerdere zangers uit Overasselt 
betrokken. In de lente zal dit concert in de 
Antonius Abtkerk van Overasselt ten gehore 
worden gebracht Dit ter nagedachtenis van de in 
september gestorven Erik Dyckhoff. Of en hoe 
het ensemble na het afscheid van zijn oprichter 
en inspirator verder gaat, is nog de vraag. 
Wie meer informatie wenst over Intervalli mag 
contact opnemen met Ria van den Brandt, ria.
vandenbrandt@ru.nl.
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PROVINCIALE STATEN VERKIEZINGEN
DOOR NICK EGTBERTS

Op 15 maart was het weer zover. We hebben gekozen! 
De redactie is vooral op zoek geweest naar het eigen geluid, ofwel: zijn wij echt anders dan de 
gemeente, de provincie? Vandaar dat wij U hieronder laten zien hoe we gestemd hebben en dan 
ter vergelijking de cijfers van de hele gemeente en zelfs van de provincie. Goed om te zien is dat 
de opkomst in Overasselt met 70% beduidend hoger was dan de rest van de gemeente (66%) en 
in de hele provincie (62%). Landelijk was het nog minder(57,5%). Het meest opvallende in het 
onderstaande staatje is dat de BBB bij ons hoger scoorde dan in de gemeente en de provincie en de 
VVD lager. Oordeelt u voor de rest gerust zelf. De overige 12 partijen deelden samen de rest van de 
stemmen.

HET CDA BRACHT BIJ ONS NOG EEN BEETJE VERKIEZINGSAANDACHT.

OP DE VERKIEZINGSDAG ZELF GING HET BEHOORLIJK MIS!
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WINNEN
PLASTIC +MET

Melk Tomaten Tomaten 
SOEPSOEP

PLASTIC +WINNEN MET

SCHEIDEN DUS!
DUS!SCHEIDEN

AnanaSAnanaS

Plastic+afval is een goede grondstof voor nieuwe producten. Bijvoorbeeld een 
nieuw conserveblik.Het is daarom belangrijk om plastic+ goed te scheiden en 
geen ander afval bij het plastic+afval te doen. Jij scheidt toch ook jouw plastic+?

www.dar.nl  | info@dar.nl | 024-3716000 

VOORSPEELAVOND VOOR 
JONGE MUZIKANTEN

DOOR CONSTANCE TEN HAVE

Muziekvereniging KNA organiseert ook dit jaar 
een voorspeelavond voor jonge muzikanten. 
Bespeel je een muziekinstrument en wil je 
samen met andere muzikanten van je laten 
horen, kom dan meedoen. Nodig je familie en 
vrienden uit om te komen luisteren. Iedereen is 
welkom!

De voorspeelavond zal plaatsvinden op 
woensdag 24 mei om 18.45 uur in het 
verenigingsgebouw. Dus kom meespelen 
en meld je aan door een mailtje met je 
contactgegevens te sturen naar info@
knaoverasselt.nl. Wij nemen dan contact met je 
op.
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BLOWTHEBASE AND FRIENDS GAAN WEER LIVE!
DOOR WYNAND JETTEN

Ruim drie jaar na ‘Vrienden van Gulpener live’ 
heeft BlowTheBase weer zín om te spelen in het 
Verenigingsgebouw. Ook dit keer weer samen 
met muziekvrienden. Een muzikale avond om 
lekker los te gaan voor jong en oud, te dansen 
en te kletsen met een biertje en een bitterbal. 
Met een deels vernieuwd en afwisselend 
repertoire gaat BlowTheBase er een swingende 
avond van maken. Van The Rolling Stones tot De 
Dijk en Amy Winehouse tot Bruno Mars. De tien-
koppige band BlowTheBase bestaat uit Richard 
Puplichuisen op drums, Ron Jansen op bas, Roy 
op ten Berg op gitaar, Pim Nijs op toetsen, Bart 
van der Geest op trombone, Bram van Haren en 
Wynand Jetten op trompet, en zang Marna van 
Dartel en Alfons Sanders. Op 13 mei kun je ook 
genieten van een optreden van Kiep de Band. 
Deze nieuwe band, met o.a. Thijs Marijnissen en 
Koen van der Locht (beiden ex-BlowTheBase), 
zal de avond openen.

Wie of wat is Kiep de Band?
Kiep de Band staat voor ‘het anders brengen 
van covers’. De meeste bands brengen muziek 
zoals de originele artiest het bedoeld heeft, maar 
Kiep de Band doet het dus anders. Creatieve 
toevoegingen, soms subtiel tot het volledig 
verbouwen van een nummer, waarbij er weinig 
overblijft van het origineel. Het energieke 
repertoire gaat van rock tot funk en van reggae 
tot pop, zolang het maar grooved. Kiep de Band 
is een zes-koppige formatie met Haiko Peters 
op drums, Peter Vruggink op bas, Koen van der 
Locht op gitaar, zang Evelien Huis in ’t Veld en 

Jasmijn Mahler, en Thijs Marijnissen op toetsen 
en zang. Kiep de Band zal in een dik uur een 
glimp van de ‘KIEP-SHOW’ laten zien, met de 
belofte dat je niet stil kunt blijven staan. En de 
naam Kiep de Band? Vraag het op 13 mei, ze 
leggen het graag uit!

FILMCAFÉ OVERASSELT
DOOR NICK EGTBERTS

Op 29 april is de volgende voorstelling van het 
Filmcafé. Hierbij nog een inkijkje van de luxe 
stoelen die telkens weer tevoorschijn worden 
getoverd door het team van vrijwilligers. De 
bioscoop vraagt al gauw € 12 voor een avondje 
uit, in Overasselt doen ze het al voor € 8,50. 
Gewoon zelf!

De film van volgende week ‘Good luck to you 
Leo Grande’ behoeft nauwelijks aangeprezen 
te worden. Hoofdrolspeelster Emma Thompson 
kreeg in alle media juichende kritieken. U krijgt 
spijt als u er niet bij bent!
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MAAKBARE NATUUR (4)
DOOR MACHTELD MEIJ

Onder het mom van tegengaan van de 
verdroging van de vennen werden de nieuwe 
plannen goedgekeurd. Er moest veel bos 
verdwijnen om ervoor te zorgen dat de vennen 
weer gevuld zouden worden. Er moesten sluisjes 
komen, de stuw naar de Parksesteeg zou komen 
te vervallen. Het waterpeil zou overal stijgen 
en sommige bewoners zouden veel hinder 
kunnen ondervinden van onderlopende kelders 
en verzakkende muren. Weer werden allerlei 
ingenieursbureaus ingeschakeld om oplossingen 
te bedenken. Dure irrigatiebuizen werden 
ingegraven om een eventuele wateroverlast 
tegen te gaan.

Na deze voorbereidende activiteiten zou in de 
eerste week van september 2013 ontbossing van 
start gaan. We hadden van de projectleider te 
horen gekregen dat we maar beter op vakantie 
konden gaan. Niet alleen vanwege het lawaai, 
maar ook vanwege alle emoties die het kappen 
van zoveel bomen zouden oproepen. Er kwamen 
veel wandelaars vragen wat al die tekens op 
de bomen betekenden. Niet iedereen was op 
de hoogte van dit grootschalige project. Op de 
valreep verschenen nog spandoeken langs de 
Sint Walrickweg.

De houtoogstmachine deed bijna geruisloos 
zijn werk. Af en toe kraakte er een boom, maar 
het zachte gebrom was niet storend. Zijn werk 
was echter desastreus. De stuifduinen werden 
opeens zichtbaar.

De stammen werden in keurige stapels langs 
de paden gelegd. De resten van de bomen op 
grote hopen om door een enorme versnipperaar 
te worden vermalen tot groene brandstof. Grote 
aanhangers achter zware trekkers reden door 
het terrein en achter de Diervoort werd een 
enorme berg houtsnippers verzameld. Toen alles 
opgeruimd was, kwamen de bulldozers. Geen 
plagmachines maar grote bakken die over de 
grond alles wat maar vruchtbaar was, in grote 
aanhangers schoven.

Het zou precisiewerk moeten zijn, maar ook in 
het donker werkten de machines de zandheuvels 

Grote machines en heel veel zand. 

FOTO BOSKAP: GEERT ELEMANS FOTO BOSKAP: GEERT ELEMANS

FOTO BOSKAP: GEERT ELEMANS



19

in hoog tempo kaal. De vruchtbare humuslaag, 
soms vele tientallen centimeters dik dus ook 
al heel oud, werd in grote hoeveelheden met 
bodembewoners en al afgevoerd en elders 
opgeslagen om later als tuinaarde te kunnen 
worden verkocht. Volgens experts waren de 
aanwezige dieren al weggevangen. Dat was een 
knappe prestatie, vonden wij. We hebben het 
maar niet gehad over de ontheemde eekhoorns 
en reeën die we als bewoners in de vroegte 
tegen kwamen. Er ontstond een maanlandschap 
van vele hectares groot. Archeologisch belangrijk 
materiaal werd snel afgedekt omdat het anders 
te kwetsbaar aan het oppervlak lag.

Er was heel veel protest om wat er verdwenen 
was. We hebben als klankbordgroep 
aangedrongen op monitoring en goede nazorg. 
De heide moest echt terug komen en vanuit 
Brabant werd maaisel met zaden uitgereden 
over de kale heuvels. Het zou nog vele jaren 
duren voordat er resultaat te zien zou zijn. En 
warempel, na een paar jaar werden de heuvels 
weer voorzichtig paars.

In het landschap zijn nog enkele monumenten 
terug te vinden. Zo is de Pekden bij het 
uitzichtpunt gespaard gebleven en zijn vijf van 
de Californische dennen bij de Botersnijder 
blijven staan. Inmiddels zijn er al drie van 
omgewaaid . Ook een aantal boomgroepjes die 
aanvankelijk gespaard zijn omdat er nesten in 
zaten, zijn uiteindelijk omgezaagd. Daarna zijn in 
de afgelopen jaren nog veel bomen omgewaaid 
omdat hun wortels geen houvast meer hadden in 
de losse grond.

Een bijkomend probleem was het opkomen van 
de vele zaailingen van de berken en grove den 
op de kale vlakten. Regelmatig moeten deze 
nog steeds handmatig verwijderd worden, omdat 
anders de heide weer verdwijnt.

Helaas is de kwaliteit van het water in de 
meeste vennen er niet op vooruit gegaan. Door 
inspoeling vanuit de kale heuvels zijn ze rijker 
aan voedingsstoffen geworden, waardoor de 
oorspronkelijke vegetatie aan het verdwijnen 
is. We zullen nooit een natuurgebied kunnen 
creëren zoals het was zo’n tweehonderd jaar 
geleden. Maar een herder met een kudde 
schapen is tijdloos. Hopelijk wordt hier nog jaren 
subsidie voor uitgetrokken.

FOTO PEKDEN: MACHTELD MEIJ

FOTO PROCESSOR: MACHTELD MEIJ FOTO: MACHTELD MEIJ
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VERLEDEN TIJD?
Je zou zo denken: dat was het dan. Tot ziens Marco van Summeren. 

Eind december maakten Marco en zijn vrouw Bea bekend dat de winkel een goede week later zou 
gaan sluiten. Een verrassing. Eigenlijk voor iedereen. Marco en Bea kwamen ook pas heel laat tot dit 
besluit. Gewoon doen. Dicht met die handel. Voordat er een ellenlang afscheid volgt. Tijd voor iets 
nieuws.

43 jaar lang was Marco een bekend gezicht in Overasselt. Soms ook een beetje berucht, want wat 
in de kop zit, zit niet in de ‘…..’ u weet wel. En daar hebben we mee leren leven, want zo is Marco. 
En dat mag. Met hart en ziel heeft hij eerst bij Gré gewerkt en daarna de zaak overgenomen, 
met succes. De laatste 16 jaar samen met zijn vrouw Bea. Voor een potje, salade, bloemkool, 
wat bloemen of gewoon voor een praatje. Vooral ook de plantjes in het voorjaar werden gretig 
afgenomen. Van heinde en ver kwamen mensen voor de plantjes bij Marco.

Tijd voor iets nieuws. De vrijwillige brandweer wordt nu een parttime baan. Afwisselend in meerdere 
plaatsen. En de zorg voor vrouw en (klein) kinderen komen nu op de eerste plaats. Hoe zou dat 
gaan als je iemand bent die niet stil kan zitten? Een dag werken en drie dagen vrij? Niets voor 
Marco.

De grootste verrassing moet dan ook nog komen, want Marco zal ook dit voorjaar weer plantjes aan 
gaan bieden. Het pand zal uiteindelijk een woning gaan worden voor hem en zijn familie. Zou het 
echt? Bij Marco weet je het maar nooit, want er kan zomaar weer iets anders voorbijkomen wat leuk 
is. We zullen het zien. Voor nu: ‘Op naar de plantjes’.

DOOR ANKE HERMANSEN
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OPEN TUINENDAGEN 8 EN 9 JULI 2023
De temperaturen zijn momenteel in de nacht 
soms nog onder het vriespunt, maar heel 
voorzichtig laat het zonnetje zich overdag soms 
zien en dan voelt het al even alsof de lente zijn 
intrede maakt. De Open Tuinendag commissie 
is uit haar winterslaap ontwaakt en begonnen 
aan de mooie taak er weer een bijzonder 
weekend van te maken. Dit jaar op zaterdag 8 
en zondag 9 juli 2023 van 10.00 tot 17.00 uur 
staan de poorten van diverse tuineigenaren weer 
open voor nieuwe nieuwsgierige en veel vaste, 
betrokken geïnteresseerden.

Veel mensen herkennen het plezier van tuinieren 
of je nu een kleine of grote tuinbezitter bent. De 
persoonlijke aandacht maakt een tuin bijzonder. 
Het is ieder jaar een verrassing te zien en te 
delen met elkaar wat iemand leuk vindt. Voor de 

DOOR AUKE HUININK

een betekent de tuin een plek om te zitten en te 
genieten. Een ander motiveert juist het bezigzijn.
Mocht u het leuk vinden om andere tuinen 
te verkennen, ideeën op te doen, of kennis 
en ervaring uit te wisselen dan zijn de Open 
Tuinendagen in Overasselt en omgeving 
een echte aanrader. Houd de website www. 
Opentuinenoverasselt.nl in de gaten voor 
actuele informatie.

Oproep:
Kent of bent u iemand die mee zou willen doen 
aan de Open Tuinendagen? Neem geheel 
vrijblijvend contact met ons op. Wij vinden het 
leuk weer nieuwe deelnemers te introduceren.
De commissie en alle deelnemers heten u van 
harte welkom!
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INTERVIEW MET EEN CHATBOT

De laatste tijd is ChatGPT regelmatig in het 
nieuws. Dit is een zogenaamde bot, een 
automatisch computerprogramma, waarmee 
mensen via het internet kunnen communiceren. 
ChatGPT is gratis beschikbaar op internet als 
proef, omdat de makers van deze bot, de bot 
willen trainen om steeds beter te worden. Hij 
leert van de interactie met echte mensen. De 
bot kan dus ook van ons leren, wat verderop in 
dit stuk tot uiting komt. ChatGPT kun je vinden 
op: www.platform.openai.com. Als Dorpskrant 
leek het ons een leuk idee om de bot eens uit te 
vragen over Overasselt en kwamen we er achter 
dat deze bot nog veel moet leren. Allereerst 
hebben we hem gevraagd iets over zichzelf te 
vertellen.

Vertel eens in het kort wat ChatGPT is?
ChatGPT is een kunstmatig intelligentie-
model ontwikkeld door OpenAI, dat specifiek 
is getraind om te communiceren in natuurlijke 
taal. Het model heeft toegang tot een enorme 
hoeveelheid informatie en kan antwoorden 
geven op allerlei soorten vragen; van feitelijke 
kennis tot meningen en speculatie. Het 
is ontworpen om zo menselijk mogelijk te 
communiceren en gebruikers te helpen met 
informatie of ondersteuning.

Wat kun je vertellen over Overasselt?
Overasselt is een dorp in de gemeente 
Berkelland, in de Nederlandse provincie 
Gelderland. Het ligt tussen Zutphen en 
Winterswijk en is omgeven door bossen en 
landerijen. Overasselt is bekend om haar kerk, 
de Sint-Servaasbasiliek, die uit de 13e eeuw 
dateert en een van de oudste kerkgebouwen in 
de omgeving is. Het dorp is ook een populaire 
toeristische bestemming vanwege haar 
natuurschoon en recreatiemogelijkheden, zoals 
wandelen, fietsen en vissen.

Ik bedoel Overasselt gemeente Heumen.
Overasselt is een dorp in de gemeente 
Heumen, gelegen in de Nederlandse provincie 
Noord-Brabant. Het dorp ligt in de buurt van 
de stad Nijmegen en is omgeven door bossen 
en akkers. Overasselt is bekend om zijn 
natuurgebieden, waaronder het Gelrehofpark 
en het natuurreservaat ‘De Maten’. Het dorp 
heeft ook een rijke historie en is bekend om haar 
monumentale boerderijen en boerderijmusea, 
waar bezoekers kunnen leren over de lokale 
landbouwgeschiedenis. Verder biedt Overasselt 

DOOR ERIK VAN DEN ELSEN

vele recreatieve activiteiten, zoals wandelen, 
fietsen, paardrijden en vissen.

Je vergist je, Overasselt gemeente Heumen 
ligt in Gelderland.
Excuses, je hebt gelijk. Overasselt is inderdaad 
een dorp in de gemeente Heumen, gelegen 
in de Nederlandse provincie Gelderland. Ik 
verontschuldig me voor de vergissing in mijn 
vorige antwoorden. Bedankt voor de correctie.

Wat weet je over de geschiedenis van 
Overasselt?
Overasselt is een dorp in de Nederlandse 
gemeente Heumen. Ik heb informatie over 
de geschiedenis van Heumen, maar niet 
specifiek over Overasselt. Heumen is ontstaan 
uit het dorp Heumen en de buurtschappen 
Overasselt, Ewijk en Keent. Deze plaatsen 
hebben een rijke historie, met bewijzen van 
bewoning die teruggaan tot de prehistorie. In 
de middeleeuwen was de regio bekend om 
zijn textielindustrie en agrarische activiteiten. 
In de moderne tijd is Heumen een groeiende 
gemeente met een bloeiende economie en een 
levendige gemeenschap.

Vertel wat over de agrarische activiteiten in 
Overasselt.
Overasselt is een dorp in de Nederlandse 
gemeente Heumen en was vroeger bekend 
om zijn agrarische activiteiten. Veel inwoners 
van Overasselt werkten in de landbouw en 
de plaatselijke economie was gebaseerd op 
landbouwproducten, zoals granen, groenten en 
fruit. De agrarische activiteiten in Overasselt 
waren gericht op de productie van voedsel voor 
de lokale bevolking en de verkoop ervan op de 
markt.

Wat weet je over de Dorpskrant van 
Overasselt?
De Dorpskrant van Overasselt is mogelijk een 
lokale publicatie die verschijnt in de Nederlandse 
gemeente Heumen. Deze krant is gericht op de 
inwoners van Overasselt en bevat waarschijnlijk 
nieuws, aankondigingen en informatie 
over lokale gebeurtenissen en activiteiten. 
Dorpskranten zoals deze zijn belangrijk voor het 
bevorderen van samenhang en communicatie 
binnen lokale gemeenschappen. Ze bieden 
inwoners de mogelijkheid om op de hoogte 
te blijven van belangrijke gebeurtenissen 
en activiteiten en om actief deel te nemen 



23

aan het leven van hun gemeenschap. Het is 
mogelijk dat er meer informatie beschikbaar 
is over de Dorpskrant van Overasselt via de 
website van de krant of via lokale overheden en 
gemeenschapsorganisaties.

Wat weet je over Museum Buurderij de Lage 
Hof?
Museum Buurderij de Lage Hof is waarschijnlijk 
een lokaal museum in Overasselt, 
Nederland. Buurderijen waren in het verleden 
veelvoorkomende boerderijen in Nederland en 
Museum Buurderij de Lage Hof is waarschijnlijk 
gewijd aan het vastleggen en interpreteren van 
de agrarische geschiedenis en tradities van de 
regio. Musea als Museum Buurderij de Lage 
Hof bieden een unieke kans om meer te weten 
te komen over de geschiedenis en cultuur 
van een bepaalde plaats en zijn belangrijk 
voor het bevorderen van het lokale erfgoed 
en de samenhang in de gemeenschap. Er is 
waarschijnlijk meer informatie beschikbaar 
over Museum Buurderij de Lage Hof via de 
website van het museum of door contact 
op te nemen met lokale overheden en 
gemeenschapsorganisaties.

Waarom wonen mensen graag in Overasselt?
Er zijn waarschijnlijk verschillende redenen 
waarom mensen graag in Overasselt, Nederland 
wonen. Hieronder zijn enkele mogelijke redenen:
1. Rustige omgeving: Overasselt is 
waarschijnlijk een rustige en afgelegen 
gemeente, wat aantrekkelijk is voor mensen die 
op zoek zijn naar een ontspannen en landelijke 
levensstijl.
2. Gemeenschapsgevoel: Overasselt is 
waarschijnlijk een kleine gemeenschap waar 
mensen elkaar kennen en waar een sterk 
gemeenschapsgevoel heerst.

3. Natuur: Overasselt ligt waarschijnlijk in 
een mooie natuurlijke omgeving, met bossen, 
weilanden en andere natuurlijke attracties die 
aantrekkelijk zijn voor mensen die houden van 
de natuur en buitenleven.
4. Gemak: Overasselt is waarschijnlijk vrij 
dichtbij steden en dorpen met voorzieningen, 
wat het gemakkelijk maakt om bij te dragen 
aan het moderne leven, terwijl men nog steeds 
geniet van de voordelen van het wonen in een 
rustige en afgelegen gemeenschap.
Deze redenen zijn slechts een aantal van 
de vele redenen waarom mensen graag 
in Overasselt wonen en kunnen variëren 
afhankelijk van persoon tot persoon. Het is 
belangrijk om te onthouden dat de ervaringen en 
perspectieven van individuen kunnen variëren 
en dat deze redenen niet op iedereen van 
toepassing zijn.

Later heb ik de bot nog gevraagd wat hij 
bedoelde met Gelrehofpark. 
Daarop kwam het volgende antwoord:
Het spijt me als ik verkeerde informatie heb 
verstrekt. Ik kan geen informatie vinden over het 
Gelrehof of het Gelrehofpark in de omgeving 
van Nijmegen of Heumen. Het is mogelijk dat 
ik het verkeerd heb onthouden of verkeerd 
heb geschreven. Als u meer informatie nodig 
heeft over bezienswaardigheden en parken in 
de omgeving van Nijmegen of Heumen, kunt 
u misschien het beste informatie opzoeken op 
een betrouwbare reiswebsite of bij de lokale 
toeristeninformatie.

Tja, kunstmatige intelligentie en Overasselt gaan 
voorlopig nog niet goed samen.
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HENGELSPORTVERENIGING ‘DE STEKELBAARS’
DOOR MIEKE DE GRAAFF

In deze jachtige tijd is vissen een mooie en 
rustgevende hobby. Reden genoeg om aandacht 
te besteden aan onze hengelsportvereniging ‘De 
Stekelbaars’. Voormalig voorzitter Wim Sanders 
was bereid mij hiervoor van de nodige informatie 
te voorzien.

‘De Stekelbaars’ werd opgericht op 10 juni 
1971 in café De Zon. Het eerste bestuur werd 
gevormd door Toon Sanders (voorzitter), 
Jan Swart (secretaris), Jan van Langen 
(penningmeester), en de bestuursleden Lam 
Peters en J. Bruijsten. Van hen is alleen Jan 
van Langen nog in leven. In 1972 werd voor de 
vereniging koninklijke goedkeuring aangevraagd 
en verkregen.

‘De Stekelbaars’ was lange tijd een enthousiaste 
club die viswedstrijden en zelfs hele competities 
organiseerde. Deze werden o.a. gehouden in de 
Molenwiel in Nederasselt, het viswater dat door 
de vereniging werd gehuurd van de gemeente. 
Er namen dikwijls 25 of meer vissers aan deze 
wedstrijden deel. Omdat de vis die daar vroeger 
rondzwom tamelijk klein was, werd de vis 
gemeten voordat ze werden teruggezet in het 
water. Wie de meeste centimeters bij elkaar wist 
te vissen was winnaar.

De vis-pas
Om waar dan ook in Nederland te mogen vissen 
heb je een vis-pas nodig. Wie zich aanmeldt bij 
‘De Stekelbaars’ krijgt een vis-pas en is daarmee 
automatisch lid van ‘Sportvisserij Nederland’. 
Meld je je niet aan bij ‘De Stekelbaars’, maar 
rechtstreeks bij de landelijke organisatie, dan 
wordt je, via jouw postcode, gekoppeld aan de 
visvereniging die het dichtst bij jou in de buurt 
is. Daar word je dan ingeschreven als lid. ‘De 
Stekelbaars’ telt 106 leden. Dat lijkt heel veel, 
maar dit is voor een deel het gevolg van de 
constructie van de bond. Niet alle leden zijn 
actief voor de vereniging. Vissen is en blijft toch 
een individuele sport.

Met de vis-pas mag je niet zomaar overal 
vissen. Wil je bijvoorbeeld een keer in de 
Molenwiel vissen, maar ben je geen lid van 
‘De Stekelbaars’, dan kan dit alleen als je een 
dagkaart koopt. In dit geval bij Lucy van Langen. 
Ben je elders in Nederland en wil je weten of je 
daar mag vissen, dan kun je dit zien op een app 
op je smartphone. Ook daar kan het zijn dat je 
een dagkaart moet kopen. Dat de Molenwiel in 
Nederasselt het exclusieve visterrein van ‘De 
Stekelbaars’ is wil dus niet zeggen dat er door 
de leden nergens ander gevist mag worden. 

IN AFWACHTING VAN DE WEDSTRIJDUITSLAG
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DE WINNAAR VAN DE COMPETITIE WERD GEKROOND 

De sportvissers  van ‘De Stekelbaars’ gaan 
zorgzaam om met de vissen die zij vangen en 
terugzetten in het water. In elk geval wordt in de 
Molenwiel zonder weerhaken gevist.

Ontwikkelingen
Was in het verleden de deelname aan 
wedstrijden groot, tegenwoordig is daarvoor 
de animo, ook landelijk, flink minder geworden. 
Het organiseren van wedstrijden heeft in deze 
tijd dan ook weinig zin. Vissen is toch een 
individuele sport waar men graag alleen of 
in klein gezelschap mee bezig is. Jongeren 
gaan liever op vis-weekend om bijvoorbeeld 
karpers te vangen. Zij zetten hun tentje op, 
ergens in Nederland aan de waterkant, met een 
kooktoestelletje in de tent voor de maaltijden. 
Er wordt gevist met een werphengel met een 
pieper die een signaal afgeeft zodra een vis het 
aas pakt. Je kunt dus rustig in je tentje de beet 
afwachten. 

Snoek vissen daarentegen is een veel actievere 
vorm van vissen. Dit wordt vooral in de herfst 

en winter gedaan. Het is dan te koud om lang 
stil te zitten. Dan loop je langs grote sloten 
en watergangen, of ander open water. De 
snoeken zitten vooral bij bruggetjes, duikers 
en meerpalen. Je gooit je hengel uit en als je 
beet hebt ga je verder naar de volgende stek. In 
de Molenwiel kan enkele keren per jaar ook ’s 
nachts worden gevist.

Vroeger viste men met hengels van bamboe van 
6 meter. Deze werden in Overasselt aanvankelijk 
verkocht door Jan Klabbers en later door Bennie 
van Langen. Tegenwoordig wordt gevist met 
werphengels van carbon met een lengte van 
13 tot 16 meter. De vis wordt bij wedstrijden 
tegenwoordig ook niet meer gemeten, maar 
gewogen.

De vereniging
De visvereniging zorgt voor het onderhoud rond 
het viswater. Er wordt zwerfafval opgeruimd en 
de omgeving wordt met regelmaat gesnoeid 
en gemaaid, zodat alles er netjes uit blijft 
zien. Hiervoor heeft de club een bosmaaier 
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HET BESTUUR VIST IN 2006 IN DE RAAM BIJ GRAVE

en een kettingzaag in eigendom. Tijdens de 
ledenvergadering wordt gevraagd wie wil helpen. 
Een team van 5 man is al voldoende om het 
werk te doen. Om de visstand in de Molenwiel 
op peil te houden is het nodig de vis van tijd tot 
tijd aan te vullen. Er gaan immers ook vissen 
dood en anders worden ze wel door aalscholvers 
opgegeten. Er wordt dan uitsluitend gekweekte 
vis uitgezet.

Vissen is geen spectaculaire sport. Het is 
vooral een kwestie van geduld en voldoende 
kennis van zaken hoe met lood en dobber moet 
worden omgegaan. Ook voor het bestuur van 
de vereniging is het geen zware klus. Met drie 
bestuursvergaderingen en één ledenvergadering 

per jaar is dat wel te overzien. Bijzonder is wel 
dat de vereniging vorig jaar een aantal jonge 
bestuursleden heeft weten te werven. Mogelijk 
kunnen zij de animo voor het sportvissen 
bij de jeugd weer opvoeren. Want in deze 
hectische tijden kan een rustgevende hobby als 
sportvissen heel veel stress voorkomen. Het 
bestuur bestaat nu uit Joep Peters (voorzitter), 
Mark Martens (secretaris), Martijn van Hout 
(penningmeester) en de bestuursleden Wim 
Sanders en Pascal Verspaget. Voor informatie 
kun je bij hen terecht.
Aanmelden als lid kan bij mark_ovb@hotmail.
com. Dagkaarten zijn verkrijgbaar bij Lucy van 
Langen, Hoogstraat 16.
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WERKGROEP ‘EENZAAMHEID’ STIMULEERT ONTMOETINGEN

In de gemeente Heumen vindt twee keer per 
jaar de Werkconferentie plaats. Tijdens deze 
Werkconferentie worden thema’s gekozen om 
een jaar mee aan de slag te gaan. Het centrale 
thema voor de Werkconferentie 2022-2023 is: 
‘Heumen voor iedereen’: samen werken aan 
een inclusiever Heumen waar iedereen aan mee 
kan (blijven) doen. Tijdens de werkconferentie 
in oktober 2022 is de werkgroep ‘Eenzaamheid’ 
opgericht om aan de slag te gaan met het 
thema ‘Verminderen van eenzaamheid door 
het stimuleren van ontmoeting’. De werkgroep 
is samengesteld uit de volgende partijen: een 
inwoner, de BAR, Ixta Noa, Sterker, Synthese en 
de gemeente.

Na meerdere brainstormsessies is het idee 
ontstaan om een challenge oftewel uitdaging 
voor inwonersinitiatieven te organiseren, waarbij 
de focus ligt op leuke ontmoetingen. Hieruit is 
het plan geboren om een ‘Ontmoetingskaart’ (in 
de vorm van een bingokaart) te verspreiden over 
alle dorpen in de gemeente Heumen met daarop 
uitdagingen in het teken van ontmoetingen in de 
buurt met buurtgenoten die je nog niet zo goed 
kent.

Op de Ontmoetingskaart staan voorgedrukte 
makkelijk uit te voeren uitdagingen. Denk 
bijvoorbeeld aan: bak iets lekkers voor iemand 

uit jouw buurt. Of: zwaai vandaag naar twee 
mensen die je niet kent. Ook staat er één vakje 
op met een vraagteken. Daarmee stimuleren 
we inwoners, jong en oud, om zelf een leuke 
uitdaging te bedenken waarmee meerdere 
mensen (bv. straat/wijk) worden bereikt. De 
inwoners met de leukste of meest bijzondere 
uitdaging winnen een klein geldbedrag waarmee 
zij hun idee kunnen waarmaken.

In de maand mei zal via verschillende nieuws en 
sociale media kanalen aandacht worden besteed 
aan het initiatief in de gemeente Heumen. Hierin 
wordt ook opgeroepen om de meest bijzondere 
of leukste uitdaging in te sturen. Begin juni zal 
de Ontmoetingskaart door de hele gemeente 
worden verspreid. Ook zal dan bekend worden 
gemaakt welke inzendingen een geldbedrag 
hebben gewonnen ter ondersteuning voor het 
uitvoeren van de uitdaging.

De hele maand juni zal in de gemeente 
Heumen worden omgedoopt tot ‘de maand 
van ontmoeting’. In deze maand zullen allerlei 
leuke ontmoetingen plaatsvinden voor en door 
inwoners! We roepen alle inwoners die meedoen 
op om verhalen of foto’s over hun ontmoetingen 
te delen op sociale media onder de noemer 
#HeumenOntmoet, zodat zij anderen kunnen 
inspireren.

UITSLAG DORPSKRANTPUZZEL 
De oplossing van de puzzel in nr 1 van februari 2023 is: altijd gezellig om de dorpskrant te lezen.

Uit alle goede ingezonden oplossingen hebben we de winnaar getrokken. Deze keer is de winnaar: 
Tonny Janssen.

Tonny proficiat, 
namens de redactie van de Dorpskrant.
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HERTENPAADJES
DOOR NICK EGTBERTS

Al jaren is het duidelijk wat olifantspaadjes 
zijn: paadjes die ontstaan naast officiële paden 
doordat de mensen een korter paadje nemen. Er 
komt geen olifant aan te pas! Ze zijn er gewoon. 
(Foto 1)

Ook geitenpaadjes zijn geen paden waar geiten 
aan te pas komen, wel zijn het onofficiële 
weggetjes waar de overheid gebruik van maakt 
om toch haar zin door te drijven.

Een nieuw fenomeen in deze lijst zijn 
‘hertenpaadjes’. (Foto 2) Dit behoeft nadere 
uitleg! Vanaf 1 januari 2024 is er een 
zogenaamde ‘positieflijst huisdieren’, door de 
huidige minister Piet Adema van Landbouw, 
Natuur en Voedselkwaliteit ingesteld. Hieruit 
spreekt een bijzondere daadkracht wat ook wel 
eens genoemd mag worden. Op deze lijst staan 
dieren als alpaca’s, bruine ratten en bunzings, 
die zijn namelijk niet wild.

Herten zijn wel wilde dieren, horen niet 
opgesloten te worden en staan dus niet op 
de lijst. Reden voor de liefhebbers om zich te 
beraden op nieuwe wegen of paden om toch hun 
dieren, die niet eens zo heel wild zijn maar wel 
redelijk aaibaar, te kunnen behouden. Dus: op 
zoek naar hertenpaadjes.

Met name rond de Overasseltse vennen zijn 
een groot aantal herteneigenaren die zinnen 
op mogelijkheden om te voorkomen dat hun 
geliefde dieren geruimd moeten worden. Het 

ruimen van dieren is sowieso, ook in 
de veeteelt, een zéér ongewenste 
ontwikkeling. Natuurlijk wordt de pijn 
verzacht, doordat er een uitsterfbeleid komt 
waarbij de mensen hun dieren wel mogen 
behouden maar geen vrouwtjes en mannetjes 
meer bij elkaar gezet mogen worden om 
ongewenste zwangerschap te voorkomen. 
Uitsterfbeleid mag namelijk wel. Duidelijk is dat 
de ontwikkeling van een hertenprikpil nog wel 
even op zich laat wachten. Vragen hierover 
aan Organon uit Oss worden stelselmatig niet 
beantwoord.

In Overasselt zijn inmiddels vergevorderde 
plannen om, gebruik makend van de 
uitgestrektheid van de vennen, hertenpaadjes 
aan te leggen tussen de tuinen en parken van de 
bewoners en de vennen. Paadjes, die de herten 
de mogelijkheid geven hun dierlijke lusten in de 
openbare ruimte van de vennen te uiten, terwijl 
ze ‘s avonds rustig terug kunnen keren naar hun 
eigen nachthokken. En dat alles zonder bang te 
zijn dat de wolf hen aan stukken zal scheuren.

Net als in andere provincies is de politiek hier 
verdeeld. Er zijn signalen dat de Partij van 
de Dieren en BBB in Overasselt voet aan de 
grond willen krijgen, omdat ze wat betreft de 
hertenpaadjes het volledig met elkaar eens 
zijn. Helaas zijn er nog wat interne twisten over 
de rest van de veestapel. De coöperatieve 
vereniging ‘Het Hertenpaadje Overasselt’ is 
inmiddels drukdoende het een en ander te 
realiseren. Vanwege de toch wel controversiële 
doelstelling willen de oprichters voorlopig nog 
even anoniem blijven. Informatie is te krijgen via 
redactie@overasselt.info.

FOTO 1: OLIFANTSPAADJE FOTO 2: HERTENPAADJE
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AFSCHEID VAN DE KOSTERS H. ANTONIUS ABT
Op 22 januari hebben Tien Theunissen en 
Theo Theunissen (geen familie van elkaar) 
afscheid genomen van hun functie als 
koster. Tien en Theo hebben jarenlang heel 
veel vrijwilligerswerk voor de kerk verricht. 
Weekendvieringen werden om en om 
afgewisseld. Tien sinds 2008, Theo sinds 2015. 
Beiden waren ook lid van de contactraad.

Om onze mooie kerk te behouden en te 
onderhouden zijn de kosters onontbeerlijk. Op 
een koster rusten veel verantwoordelijke taken 
in en om de kerk. De kosters zorgen voor het 
interieur van de kerk, zilver en koper poetsen, 
wijwaterbakken vullen, voor kaarsen zorgen, 
de godslamp bij het tabernakel dag en nacht 
brandend houden, kerk op tijd open en dicht 
doen en de verwarming aanzetten. Daarnaast 

DOOR ANKE HERMSEN

moet de sacristie ordelijk gehouden worden. De 
volledige lijst van werkzaamheden is te groot om 
hier te noemen.

Tien heeft als hoofdkoster (sinds 2015) hierin 
de laatste jaren heel veel betekend. Hij was 
aanwezig bij speciale vieringen, uitvaarten en 
concerten. Hij vervulde ook alle technische taken 
rondom de kerk en de pastorie, zoals o.a. het 
toezicht op het onderhoud van de kerkklokken, 
de verwarming, de verlichting. De laatste 8 
jaar was hij daarnaast ook nog contactpersoon 
van de werkgroep hoveniers en was hij bijna 
dagelijks wel in of bij de kerk.

Tien en Theo, wij danken jullie voor jullie enorme 
inzet en betrokkenheid.

KWIJT...
Riet Arts: Ik ben zondag 26 maart een gouden oorbel verloren tijdens de dansshow Carina danst, 
in of buiten het verenigingsgebouw Overasselt. Het is een erfstuk van mijn overleden moeder.

Iets gevonden of gezien neem contact op met redactie@overasselt.info.

FOTO PETER SANDERS
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HARD RIJDEN? DAT MAG NIET IN OVERASSELT!!
Uit de enquête van vorig jaar bleek dat veel 
mensen zich stoorden aan de onveiligheid in de 
bebouwde kom van ons dorp. Overigens ook in 
het buitengebied, maar daarover hebben we het 
een volgende keer.

De Kruisbergsestraat
De onveiligheid wordt met name gevoeld door 
voetgangers, met kinderwagen, rolstoel of 
rollator, maar ook eenieder die goed ter been 
is ergert zich regelmatig. Auto’s rijden te hard, 
stoepen zijn te smal, stoepen worden slecht 
onderhouden en geblokkeerd door van alles en 
nog wat. Op de foto is duidelijk te zien hoe dat 
ontstaat: parkeren zover mogelijk op de stoep 
zodat de auto’s er beter en sneller door kunnen. 
En de overige weggebruikers? Die zien maar…..

30 kilometer is de norm.
Toch kan dat anders. De gehele bebouwde 
kom van Overasselt is een 30 km zone behalve 
de doorgaande wegen. Dat betekent dat de 
ruimte gedeeld moet worden met alle andere 
weggebruikers, voetgangers, fietsers en auto’s.
Als de stoep te smal of te slecht is of, zoals 
op de foto rechts, geheel ontbreekt, mag U 
gewoon op straat lopen en moeten andere 
weggebruikers maar om U heen rijden en U ruim 
baan geven. Heel formeel moeten voetgangers 
dus gebruik maken van het trottoir als dat 
aanwezig is. Heel formeel mag de auto ook 

DOOR WERKGROEP VERKEER VAN HET DPO - HENNIE VAN LIN

niet op het trottoir komen en als die auto er 
wel staat kun je als voetganger beredeneren 
dat de stoep er niet is en je dus over de straat 
moet lopen. Natuurlijk hebben wij contact gehad 
met de gemeente. “Als een straat breder is 
dan vijf meter dan hoef je niet op de stoep te 
parkeren om de doorgang voor andere auto’s 
vrij te houden”, aldus de gemeente. We weten 
vrijwel zeker dat de auto’s die U hierboven ziet, 
auto’s van vreemdelingen zijn. Kennelijk is het 
dus niet duidelijk dat je hier gewoon op straat 
mag parkeren. De gemeente zal niet zo snel 
handhaven op parkeren op het trottoir, maar blijft 
meedenken.

‘In Overasselt doen we het zelf wel’.
Wat inmiddels wel duidelijk is, is dat we zelf 
ook van alles kunnen doen. Heel veel stoepen 
in Overasselt worden smaller doordat heggen 
van particulieren slecht worden onderhouden. 
Misschien moeten onze buurtgenoten de hand 
eens in eigen boezem steken of elkaar er op 
attenderen! Als de auto’s hierboven gewoon op 
de weg gezet worden is het probleem eigenlijk 
ook al opgelost. En de slechte stoepen: blijven 
melden, het is tenslotte de verantwoordelijkheid 
van de gemeente. Kortom: laten we er met zijn 
allen iets van maken.

Commentaar: dat mag, graag zelfs! naar 
redactie@overasselt.info.
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DORPSKALENDER

ARMOEDE?
DOOR NICK EGTBERTS

Aan de achterzijde van het Verenigingsgebouw 
hangt al enige tijd een kastje met 
levensmiddelen. Helaas(?) is deze voorziening 
een groot succes. 

Heeft u wat over? Zet het er gewoon even in, 
u maakt er mensen uit ons eigen dorp heel blij 
mee.

ZOMEREXPOSITIE ATELIER 
‘DE HAMELBERG’

DOOR INE DE COCK

Zaterdag 10 en zondag 11 juni a.s. tonen 
de cursisten van atelier de Hamelberg uit 
Overasselt hun beelden, schilderijen en 
objecten van het afgelopen cursusjaar. Er is 
gebruik gemaakt van verschillende materialen 
en uiteraard zijn er ook tal van technieken en 
stijlen te bewonderen. De expositie vindt plaats 
in het atelier aan de Garstkampsestraat 15A  te 
Overasselt. Je bent op beide dagen van harte 
welkom van 12.00 tot 17.00 uur om met een 
hapje en drankje kennis te maken met het werk, 
de toegang is gratis. Meer informatie en recent 
gemaakte werken vindt je op www.artine.nl, ga 
naar ‘werk cursisten‘.

TEMBO (GEMENGDE TECHNIEKEN)
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DORPSKALENDER

Wil je een evenement onder de aandacht brengen van zo’n 3000 mensen in en om Overasselt? 
Achter op de Dorpskrant maken wij daar graag, en gratis, ruimte voor! Stuur je informatie bijtijds. 

Zie deadlines onder ‘colofon’, naar info@overasselt.info 


